

## Referat fra styremøte i Nannestad og Omegn Hundeklubb



<b>Møtenummer</b>	6
<b>Sted</b>	Klubbhuset, Trandum, Mogreina
<b>Dag, dato</b>	Mandag 16.10.2023
<b>Klokkeslett</b>	Kl. 19.00-21.00
<b>Oppmøte</b>	Hege Andresen, Steinar Andresen, Marita Grønbekk, Anette B. Gudmundsrud, Rita Nortug, Heidi S. Ånerud (via teams)
<b>Frafall</b>	Ingvild Fremmerlid, Marie-Kristine Spjeld

<b>Sak</b>	<b>Sak 27/23 Godkjenning av møteinnkalling</b>
<b>Status</b>	Godkjent

<b>Sak</b>	<b>Sak 28/23 Godkjenning av referat fra styremøte 28.8.23</b>
<b>Status</b>	Godkjent

<b>Sak</b>	<b>Sak 29/23 Økonomisk status</b>
<b>Informasjon</b>	Gjestetrening blir foreløpig satt på andre inntekter Krav om godtgjøring for verv skal sendes inn til kasserer innen 15. november
<b>Status</b>	Godkjent

<b>Sak</b>	<b>Sak 30/23 Nytt fra gruppene</b>
<b>Informasjon</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Bra oppmøte på bruks</li><li>• Varierende oppmøte på hverdagslydighet, men stort sett bra</li><li>• Veldig bra oppmøte på RL, stadig flere nye som kommer</li></ul>
<b>Status</b>	tatt til etterretning

### Åpne saker

<b>Sak</b>	<b>Sak 26/23-01 Skal vi endre på rutinene for betalt treningsavgift?</b>
<b>Tittel</b>	Tekst på hjemmesiden og velkomstmeldingen til nye medlemmer endres.
<b>Informasjon</b>	
<b>Kommentar</b>	
<b>Ansvarlig</b>	Hege
<b>Status</b>	saken videreføres til endringer er godkjent av styret

<b>Sak</b>	<b>Sak 26/23-02 hvem skal betale treningsavgift og hvor mye?</b>
<b>Tittel</b>	Forslag om endring av økonomiske retningslinjer for treningsavgift.
<b>Informasjon</b>	Dette må tas opp på årsmøte.
<b>Kommentar</b>	
<b>Ansvarlig</b>	
<b>Status</b>	Saken videreføres til forslag er utarbeidet.

<b>Sak</b>	<b>26/23-03 (dette står som 02 i referatet fra forrige møte)</b>
<b>Tittel</b>	Fylle store hull?
<b>Informasjon</b>	Skal vi kjøpe inn noe subus og fylle opp de store hullene mellom bane 1 og 2? De begynner å bli veldig dype, og vil bli vanskelige til vinteren.
<b>Kommentar</b>	Styret er enig i at dette skal gjøres.
<b>Ansvarlig</b>	Steinar
<b>Status</b>	Videreføres

<b>Sak</b>	<b>26/23-04</b>
<b>Tittel</b>	Kjetting?
<b>Informasjon</b>	Skal vi gjøre noe med innkjøringen til banene. Det spørres om den "kjettingen" som er der i dag, holder til vinteren.
<b>Kommentar</b>	Vi prøver å utbedre dette, men ikke å kjøpe helt nytt enda.
<b>Ansvarlig</b>	Steinar
<b>Status</b>	Videreføres

<b>Sak</b>	<b>26/23-08</b>
<b>Tittel</b>	Søknad om støtte for landslagdeltagelse, Siw Almroth
<b>Informasjon</b>	
<b>Kommentar</b>	Søknad er sendt til Rita. Siw har fått støtte
<b>Ansvarlig</b>	Styret
<b>Status</b>	Avsluttet

<b>Sak</b>	<b>26/23-09</b>
<b>Tittel</b>	Romeriksstevne 2024
<b>Informasjon</b>	Skal vi takke ja til å holde Romeriksstevne i 2024?
<b>Kommentar</b>	Spørsmål fra styret, hvordan var dugnadsinnsatsen? Stevnekomiteen har kontroll på stevnet

	Det er positivt fra styret.
<b>Ansvarlig</b>	Siw og Ingvild
<b>Status</b>	Avsluttet

## Nye saker

<b>Sak</b>	<b>31/23</b>
<b>Tittel</b>	<b>Kurs</b>
<b>Informasjon</b>	Planlegging av hinderinnlæringskurs vår, tema-kurs agility, øvrige kurs Må kurs avklares med styret fra gang til gang? Alternativer?
<b>Kommentar</b>	Ifølge de økonomiske retningslinjene skal styret godkjenne alle aktiviteter, dette hovedsakelig for at styret må informeres for å kunne koordinere bruken av hall og baner mellom gruppene.
<b>Ansvarlig</b>	Heidi
<b>Status</b>	Avsluttet

<b>Sak</b>	<b>32/23</b>
<b>Tittel</b>	<b>Oppmerksomhet til utøvere</b>
<b>Informasjon</b>	Skal klubben sende en oppmerksomhet ved premiering i store mesterskap?  Det har blitt gjort tidligere, men det er ikke noe formelt. Det bør kanskje stå noe i økonomiske retningslinjer.
<b>Kommentar</b>	Skal det være en pallplass i NM eller større stevner? Hvem skal være ansvarlig for oppmerksomheten? Avklares i styret, gruppeansvarlig og styret sammen. Hva skal være oppmerksomhet? Blomster/gavekort inntil kr. 500? Endres i økonomiske retningslinjer. Heidi ordner gave til Caroline som vant Junior NM i agility.
<b>Ansvarlig</b>	Heidi og Steinar
<b>Status</b>	Videreføres

## Eventuelt

### Belønningssystemet for dugnadsinnsats.

Styret ønsker å videreføre ordningen, og evaluere ordningen og satser hvert annet år. Dette tas opp på årsmøte.

### Utbetalinger av tilgodehavende

Når man skal ha refundert utlegg, skal en melding på facebook eller SMS sendes til kasserer for å bekrefte at dette ikke er svindel.

Ved stevne skal stevneansvarlig koordinere alle innkjøp, og gi beskjed til kasserer hvem som kan sende faktura.

Referent

Steinar Andresen, leder NOHK